
 

 

 

Protokoll styrelsemöte 6/2024 

 

Tid: 27 juni 2024 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Solveig Marklund, Robin Arnmark, Maritha 

Nordström, Palle Werdelin, Maria Blomkvist, Martina Berglund, Agneta Pettersson, Marie 

Ellinge. Inledningsvis är Jonna Petersson, veterinär och SHCF:s representant i Nationella 

dopingkommissionen med. 

 

Frånvarande:  

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1.Mötet öppnas.  

Ordförande Mats Wicander öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Marie Ellinge (Maritha N var på resande fot under mötet) 

Justerare: Robin Arnmark 

 

3.Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat. 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 
    

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 

Veterinär och SHCF:s representant i nationella dopingkommisionen Jonna Petersson är 

närvarande vid mötet  (endast under sin presentation). Jonna är verksam som veterinär 

och är en fd hundkappare. Hon har representerat SHCF under 10 års tid i 

dopingkommissionen. Deras arbete är att gå igenom nya preparat samt nya behandlingar 

och de arbetar alltid med djurskyddet i fokus. Jonna redogjorde för innebörden av 

dopingprovtagare och de arbetar just nu med ett nytt upplägg för utbildning av nya 

dopingprovtagare.  

FS beslöt att bordlägga frågan om utbildning av nya dopingprovtagare i avvaktan på 

dopingskommissionens kommande utbildning. 

 

 

- 2 dispens har godkänts via ett per capsulam beslut.  

Två whippet, som tävlade på Åkers kanal den 15 juni ,har fått dispens för att ställa upp 

som stödhundar i licenslopp dagen efter, den 16 juni. För greyhounds har beviljats en 

dags dispens gällande 3 st sololiscenser då vederbörande har långa resor till 

hundkappbanan. 

 

- Förfrågan inkommer om vad som gäller under sm veckan ang dispenser. För whippet 

gäller dispens två dagar i rad kan nyttjas en gång under veckan. Max tre lopp totalt 



 

 

under en vecka. För gästande tävlande från t ex Finland och Danmark gäller 

detsamma. 

 

- Temperaturrekommendation för träning är högst 26 grader. Vid tävling är det aktuell 

tävlingsveterinär, domare samt tävlingsledare som avgör om det är lämpligt för hundar 

att starta. 

 

- Förfrågan inkommit om att starta Basenji League. Grunden är minst 10 tävlande 

hundar totalt sett och frågan ses över inför nästa år. 

 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

-Det är svårt att få återkoppling från flera sällskap gällande handlingsplaner. FS kommer 

att fundera på om vi ska fortsätta med framtidsgruppen i dess nuvarande form.  

FS beslutar att skicka ut en förfrågan till samtliga sällskap hur stöd önskas från FS med 

syftet att öka sporten genom fler medlemmar och aktivt tävlande. 

 

 

D. Banansvarig, PW 

- Palle har besiktigat Cimbrias bana. 
- Bangruppen arbetar vidare med lösningar för Alingsås innerstaket. 
 

Förtydligande gällande besiktning av startboxarna. Vid 45 graders vinkel skall 

startklockan gå igång. Vid avvikande skall den justeras. En öppningsvinkel + - 10 grader 

är ok utan att ändra banrekorden. 

 

E. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 

-Önskemål om att länkar till sällskapens hemsidor läggs upp på Hundkapp.se har 

inkommit.  

Agneta har kontrollerat detta och länkar finns vid information om banorna i Sverige. 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

F n är det Bo Ländin och Mats Wicander som sköter detta. Ytterligare en är intresserad 

och kommer utbildas under nästa år. 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 

Det kommer löpande in nya registreringar. Agneta P håller på att introducera Martina B 

för att kunna avlasta varandra. 

 

H. GDPR-ansvarig, MN 

 

I. Utbildningsansvarig, ME 

Marie har gått igenom utbildningsmaterialet. Två små korrigeringar har inlämnats till 

Carolin Andersson, som åtgärdar det.  

- s 5, där skall solo och tävlingslicens stå 15 månader även i bilden (nu står 1,5 år) 
- s 23, länken till nationellt doping reglemente har ny hänvisningsplats. 
 

 

J. Domaransvarig, MW 

- Meddelas att Susanne Lindgren Lindström VHS är godkänd som domare. Fler är på 

gång. 

 



 

 

6. Styrelsens arbete 

 

6a. SM 2024 JH 

-Planering SM 2024 löper på bra.  

Möten under SM veckan planeras och kommer att skrivas ut i programmet för SM. 

 

Skrivelse gällande SM-banans kondition har inkommit. 

 

FS har tagit del av skrivelsen samt haft kontakt med VHS besiktningsansvarig och även 

bankunniga som var närvarande under tävlingarna som åberopas. Banan var besiktigad 

och godkänd. 

FS har förtroende för att banansvariga i VHS har banan i gott skick. 

 

SM 2025 

 

7. Ekonomisk rapport.  

- Saldo 187 567:-. 

 

8. Skrivelser  

Skrivelse ang anmälan till alternativ distans har inkommit, hur tävlingsledare tolkat S 

olika samt att ”ange distans” tagits bort. 

För att undvika fler missförstånd vid anmälningar kommer FS se över 

anmälningsblanketten inför nästa år och ge nytt förslag till kongressen. 

 

9. Övriga frågor 

-Vår dataplattform är omodernt och för att säkerställa all data så behöver vi se oss om efter 
en ny plattform. Mats, Agge och Maria börjar jobba med frågan och ta fram förslag, arbetet 
fortgår. 
-Härliga hund har intervjuat Mats Wicander och Maria Blomkvist om hundkapplöpning. 

10. Kalendarium 2023 

Nästa möte är den 1/8 kl 19:00. 

 

11. Mötets avslutande 

Ordförande mats tackade alla för deltagande och avslutade mötet. 


